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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:316 Livsmedelsstrategin

Det var en socialdemokratiskt ledd regering som tog initiativ till att sjösätta 
Sveriges första livsmedelsstrategi – ett arbete som samlar hela kedjan för att 
öka lönsamheten och produktionen. Det är ett viktigt arbete som måste 
fortsätta.

Arbetet med livsmedelsstrategin är ett långsiktigt arbete, och vi måste koppla 
ihop allt det goda arbete som görs, från gårdsnivå till forskning och export, för 
att lyckas.

Sverige ska ha en hållbar och konkurrenskraftig livsmedelsproduktion i hela 
landet. Det skapar jobb, tillväxt och framtidstro. Inte minst på landsbygden. Det 
ger också tillgång till säkra, hållbara och hälsosamma livsmedel.

Före valet lovade landsbygdsminister Peter Kullgren att det skulle tas fram en 
ny livsmedelsstrategi.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

När kommer den nya livsmedelsstrategin på plats, och hur kommer 
framtagandet att ske?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-07
Besvaras senast
2023-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


